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Protokół nr 22/2019 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

Protokół nr 20/2019 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

27 listopada 2019r. 

 

Posiedzenie Komisji odbyło się w przerwie Sesji Rady Gminy. 

Komisja Budżetu i Gospodarki w związku z tematyką posiedzenia obradowała wspólnie 

z Komisją ds. Społecznych i Oświatowych. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Stanowisko do uchwały w sprawie Wieloletniego Programu Współpracy Gminy 

Santok z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi wart.3 ust.3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na lata 2020-2023 

(projekt 7) 

4. Stanowisko do projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi 

gorzowskiemu. 

5. Stanowisko do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2019. 

6. Zakończenie posiedzenia. 

 

Ad. 1  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Ireneusz Kucner  o godz. 11
47 

dokonał 

otwarcia posiedzenia wspólnej komisji witając wszystkich przybyłych. Komisja Budżetu  

i Gospodarki uczestniczyła w  7 osobowym  składzie (nieobecna Radna Magdalena 

Rzeczycka-Więckowska oraz Radny Tadeusz Boczula). Komisja ds. Społecznych  

i Oświatowych uczestniczyła w 9 osobowym pełnym składzie. Spoza Komisji udział wzięli: 

Z-ca Wójta Gminy Damian Kochmański, Sekretarz Gminy Krzysztof Karwatowicz, Skarbnik 

Gminy Andrzej Szymczak, Przewodnicząca Rady Renata Nowosad, Inspektor ds. projektów  

i Komunikacji Społecznej Joanna Rogoza. 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Komisji ds. Społecznych i Oświatowych Zbigniew Łukasiewicz 

zaproponował siebie jako osobę prowadzącą posiedzenie Komisji. 

Komisje nie wniosły zastrzeżeń i wybrały Przewodniczącego Komisji ds. Społecznych  

i Oświatowych na osobę prowadzącą posiedzenie. 

Ad. 2 

Przyjęcie porządku obrad. 

Komisje nie wniosły uwag to przedstawionego porządku obrad. 

 

Ad. 3 

Stanowisko do uchwały w sprawie Wieloletniego Programu Współpracy Gminy Santok  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi wart.3 ust.3 ustawy  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na lata 2020-2023 (projekt 7) 
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Projekt uchwały omówiła Inspektor ds. projektów i komunikacji społecznej Joanna 

Rogoza, która poinformowała, iż w dniu wczorajszym został Radnym przedłożony projekt  

z naniesionymi uwagami zgłoszonymi na komisji dnia 25.11.2019r. i odczytała dokonane 

zmiany.  

 

Radna Irena Furmańska zwróciła się z pytaniem, czy z Wydziału Kontroli i Nadzoru 

wpłynęła jakaś decyzja dotycząca projektu uchwały. 

 

Inspektor ds. projektów i komunikacji społecznej Joanna Rogoza poinformowała, iż 

zwróciła się do osoby nadzorującej gminę Santok drogą telefoniczną i sugestia nadzoru była 

taka, aby w programie zawrzeć kwotę środków przeznaczonych na realizację zadania.  

 

Radna Irena Furmańska oznajmiła, iż pamięta jak Wójt Gminy podczas przedkładania 

projektu uchwały w roku ubiegłym mówił, że w przyszłym roku przedstawi dobry, wieloletni 

program współpracy z organizacjami pozarządowymi. Radna wyraziła zdanie, iż czuje się 

rozczarowana, ponieważ przedmiotowy projekt nie zawiera zapisów ustawowych, które 

powinny znaleźć się w uchwale. Radna sugerowała na Komisji dnia 25.11.2019r. powołanie 

ciała dialogu obywatelskiego, ponieważ w taki sposób powinna się odbywać współpraca, a do 

tej sugestii nie odniesiono się.  Ponadto Radna mówiła, że jeden pracownik nie stworzy 

wieloletniego programu. Brakuje w nim również określenia zasad współpracy, zasad 

przejrzystości, transparentności, celów głównych, celów szczegółowych oraz nie ma 

sposobów realizacji nakładów finansowych.  W programie wieloletnim nie powinno się 

wskazywać dokładnych kwot, jak to zostało uczynione, ponieważ nie wiadomo, jaki będzie 

budżet gminy. Radna dodała, że jeżeli program zostanie przyjęty w takiej formie, to ona 

będzie głosowała przeciwko oraz wystąpi do Nadzoru i przedstawi swoje uwagi, ponieważ 

program nie został opracowany zgodnie z ustawą o pożytku publicznym.  

 

Inspektor ds. projektów i komunikacji społecznej Joanna Rogoza poinformowała,  

iż program spełnia wymogi formalne wynikające z ustaw. 

 

Z-ca Wójta Damian Kochański poinformował, iż przedstawiciele organizacji 

pozarządowych są corocznie zapraszani na posiedzenia Komisji, na których mogą zgłaszać 

swoje uwagi i wnioski, co do współpracy z gminą Santok. Z-ca Wójta poprosił, aby Komisja 

przegłosowała każdą wniesioną uwagę odrębnie, ponieważ program w pierwotnym kształcie 

był konsultowany. 

 

Radna Irena Furmańska zwróciła się z pytaniem, z kim był konsultowany program. 

 

Z-ca Wójta udzielił odpowiedzi, iż w ramach Zarządzenia Wójta program był konsultowany 

z organizacjami pozarządowymi. Żadna organizacja nie wniosła uwag.  

 

Po dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie wprowadzenie do projektu 

uchwały zmiany w § 4 pkt 4, lit. a. 

Komisje w drodze głosowania wprowadziły zmianę do projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za    

2. Zbigniew Łukasiewicz – za 
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3. Krystyna Podsiadło – za 

4. Mirosława Porańczyk – za  

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Katarzyna Szafrańska – za 

7. Renata Szostak – za  

8. Marian Tomkiewicz – za 

9. Tomasz Żarski – za 

 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Irena Furmańska – za  

2. Justyna Haliczyn – za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Krystyna Podsiadło – za 

6. Renata Szostak - za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie wprowadzenie do projektu uchwały 

zmiany w § 6 ust. 2. 

Komisje w drodze głosowania wprowadziły zmianę do projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za    

2. Zbigniew Łukasiewicz – za 

3. Krystyna Podsiadło – za 

4. Mirosława Porańczyk – za  

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Katarzyna Szafrańska – za 

7. Renata Szostak – za  

8. Marian Tomkiewicz – za 

9. Tomasz Żarski – za 

 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Irena Furmańska – za  

2. Justyna Haliczyn – za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Krystyna Podsiadło – za 

6. Renata Szostak - za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie wprowadzenie do projektu uchwały 

zmiany w § 7. 
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Komisje w drodze głosowania wprowadziły zmianę do projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za    

2. Zbigniew Łukasiewicz – za 

3. Krystyna Podsiadło – za 

4. Mirosława Porańczyk – za  

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Katarzyna Szafrańska – za 

7. Renata Szostak – za  

8. Marian Tomkiewicz – za 

9. Tomasz Żarski – za 

 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Irena Furmańska – przeciw  

2. Justyna Haliczyn – za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Krystyna Podsiadło – za 

6. Renata Szostak - za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały ze zmianami. 

Komisje w drodze głosowania wyraziły pozytywne opinie do projektu uchwały ze zmianami. 

Wyniki głosowania: 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za    

2. Zbigniew Łukasiewicz – za 

3. Krystyna Podsiadło – za 

4. Mirosława Porańczyk – za  

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Katarzyna Szafrańska – za 

7. Renata Szostak – za  

8. Marian Tomkiewicz – za 

9. Tomasz Żarski – za 

 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Irena Furmańska – przeciw  

2. Justyna Haliczyn – za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Krystyna Podsiadło – za 

6. Renata Szostak - za 
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7. Marian Tomkiewicz – za 

 

Ad. 4 

Stanowisko do projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi 

gorzowskiemu. 

 

Uchwałę omówił Skarbnik. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Komisje w drodze głosowania wyraziły pozytywne opinie do projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Irena Furmańska – za  

2. Justyna Haliczyn – za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Krystyna Podsiadło – za 

6. Renata Szostak - za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za    

2. Zbigniew Łukasiewicz – za 

3. Krystyna Podsiadło – za 

4. Mirosława Porańczyk – za  

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Katarzyna Szafrańska – za 

7. Renata Szostak – za  

8. Marian Tomkiewicz – za 

9. Tomasz Żarski – za 

 

Ad. 5 

Stanowisko do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2019. 

 

Uchwałę omówił Skarbnik. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Komisje w drodze głosowania wyraziły pozytywne opinie do projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Irena Furmańska – za  

2. Justyna Haliczyn – za 

3. Irena Kucharska – za 

4. Ireneusz Kucner – za 

5. Krystyna Podsiadło – za 
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6. Renata Szostak - za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Ireneusz Kucner – za    

2. Zbigniew Łukasiewicz – za 

3. Krystyna Podsiadło – za 

4. Mirosława Porańczyk – za  

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Katarzyna Szafrańska – za 

7. Renata Szostak – za  

8. Marian Tomkiewicz – za 

9. Tomasz Żarski – za 

 

Ad. 6 

Zakończenie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji w związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia, zamknął                    

o godzinie 12
20

 posiedzenie Komisji Budżetu i Gospodarki oraz Komisji ds. Społecznych 

 i Oświatowych. 
 

 

 

Protokolant         Przewodniczący Komisji 

ds. Społecznych i Oświatowych 

 

Joanna Krystosik                Zbigniew Łukasiewicz 
 

 

Przewodniczący Komisji  

Budżetu i gospodarki 

 

Ireneusz Kucner 


